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台灣天福宏承密封有限公司為油壓、空壓、旋轉密封件之專業
密封件整合供應商

此文本主要介紹TFHC-K出品，SOG&HT 製造的骨架油封O/X
型圈 PU / PTFE / FFKM 與橡膠客製化製品適泛用於汽/機車
電動車軌道交通海事航天設備油/煉鋼重工/工程機械 AI/電子設
備之密封應用

“品質至上、快速服務、唯新產品”是我們的服務方向 
“貫徹服務、技術創新、永續經營”是我們的經營理念

我們以先進的生產技術，嚴格的品管制度完善的售後服務
來滿足國內外各產業的生產配套經銷維修客戶群需求
志要為每個客戶夥伴們提供一流的密封技術，
作為產業界可依賴的主供應商
優質的產品將產出於優質的工作環境，
我們對產品、員工、廠區的自主要求
我們符合IATF-16949品質認證要求的產品質量
我們符合ISO-14000環境管理系統標準的作業環境
我們符合OHSAS-18000職業安全衛生管理體系的廠區

本文本目錄內提供的型號規格及尺寸，可作為分銷商銷售參考與
直接使用終端客戶的機械設計與實際安裝參考指南，我們陸續引
進台灣及國外的高階工業密封產品與技術，尤其在非標準品，急
件或產品取代，我們可以依客戶樣品或圖面做加工，我們最大加
工直徑可達1500mm，最大加工尺寸可達4000mm。

目錄內摘錄的型號規格及尺寸，是市場通用件我司所能生產提供
的產品與規格，並不局限於目錄中的型號與尺寸，若有目錄中無
刊登紀載的型號或尺寸，請直接和本公司業務人員聯絡我們將盡
快為您服務!

天福宏承密封元件SOG&H.T

Taiwan TFHC-K Seal Co., Ltd. is an experienced supplier of integration sealing 
element for hydraulic, pneumatic and rotation machinery.

This catalog mainly introduces the SOG&HT  brand oil seal, O / X ring, PU / 
PTFE / FFKM and rubber compound customized products distributed by 
TFHC-K. Our product is suitable for use in automobile / motorcycle, electric 
vehicle, rail transportation, marine equipment, aerial equipment, 
petrochemical, steelmaking, heavy industry, earth moving equipment, AI / 
Electronics equipment applications. 
"Quality comes first. Fast service. Latest products" is our service direction 
"Performing services. Technical innovation. Sustainable business" is our 
business philosophy. 

We use advanced production technology, strict quality control system and 
perfect after-sales service to meet the needs of production, distribution, and 
maintenance customer groups in various industries at home and abroad. Aiming 
to act as the main reliable supplier, we provide first-class sealing technology to 
every customer partner. High-quality products will be produced in a high-
quality working environment, so

Our product quality meets IATF-16949 quality certification 
Our operating environment complies with ISO-14000 environmental 
management system standards Our factory is in accordance with OHSAS-18000 
occupational safety and health management system

The tool list in type and size printed in this catalog provide multifunction purpose 
for seals distributors, engineers of RD department and reference for installation 
of workshop. We continued in importing high-end industrial sealing products and 
technologies from Taiwan and abroad, especially for non-standard products, 
urgent requirement and replacement parts or products. We can process 
according to customer samples or drawings. Our maximum processing diameter 
can reach 1500mm and the maximum processing size can reach 4000mm.

The products and specifications that our company can produce and provide are 
not limited to the list in the catalog. If there are models or sizes not listed in the 
catalog, please contact our company directly. Contact us and we will serve you as 
soon as possible!
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